
W dniu 26 listopada 2007 r. skierowałem wystąpienie do Marszałka Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej, dotyczące potrzeby ograniczenia immunitetów 

parlamentarnego i sędziowskiego. 

W odpowiedzi, Pan Marszałek poinformował mnie pismem z dnia 17 stycznia 

2008 r., iż moje wystąpienie zostało przekazane przewodniczącym: Komisji 

Ustawodawczej oraz Komisji Regulaminowej i Spraw Poselskich, jako wewnętrznym 

organom Sejmu właściwym do zbadania problemów podniesionych w tym wystąpieniu, 

a następnie Panu Posłowi. 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o poinformowanie mnie, czy i 

ewentualnie, jakie stanowisko zajęła kierowana przez Pana Przewodniczącego Komisja 

Nadzwyczajna w kwestiach poruszonych w powołanym wystąpieniu, jak również o 

przebiegu prac legislacyjnych w przedmiotowej kwestii. 


